
Pisma
bralcev

Čakali smo
tri ure
Zveza prijateljev mladine

Ljubljana-Bežigrad je or-
ganizirala letovanje. pred-
šolskih otrok v bazi Omag v
času od26. 5. do 9. 6. 1978.

Vsi zbrani matčki, bilo jih
je 103 s starši in organiza-
torjem, so nestrpno priča-
kovali dva avtobusa za na-
povedani odhod ob 11. uri.
Toda petekje bil Črn petek,
pričakovanih avtobusov ni
bilo. Nestrpnost matčkov in
staršev, posebno še or-
ganizatorja letovanj, je do-
segla višek, ko smo naro-
čena avtobusa čakati polne
tri ure in poi Vmesne tele-
fonske urgence organiza-
torja in odgovorili so bili
stalno v nasprotju, tako da
nismo vedeli, kaj bi. Zani-
ma me, kdo je kriv za tako
zamudo. L O J Z E G O Š N J A K

Za odgovor smo zapro-
»III Vlilja Grebenca, vodjo
letovanj pri Zvezi prifate-
Ijev mladlne Bežigrad:

»ObČlntka zveza prijate-
IJev mladine neljubemu
dogodku ni bila kriva, saj
fe že v začetku maja 1978
naročlla In vplačala dva
avtobuaa, je zahtevala
uradno pojaanilo oz. opra-
vičilo prevoznega podjetja
Siavnlk, kl ga je posredo-
vala Ivica Zupanc vodja
prostlh prevozov.

Prejell smo naslednji
dopis:

Za dan 26. 5. natn je na-
ša poslovalnica iz Ljub-
Ijane z nalogom za poseb-
nl prevoz 5700, izstavlje-
nim dne 8. tnaja, naročila
prevoz z dvema avtobuso-
ma iz Ljubljane v Umag.
Avtobusi so bili naročeni
ob 11,00 url. Za omenjeni
prevoz smo razporedlli
dva avtobusa iz naše po-
alovalnfce Umag, ki sta v
lutranjih urah imela še
transfer iz Umaga v Pulo in
nazaj. Po dogovoru s tujo
agendjo, klje obljubila, da
bosta avtobusa najkasno-
/0 ob 9,30 uri v Umagu,
smo voznikoma dall še na-
logza prevoz iz Ljubljane v
Umag. Računali smo, da
boata do 12,00 ure uteg-
nila priti v Ljubljano injavi-
H spremembo odhoda v
aredo, dne 24. maja po-
slovatnid Ljubljana.

Žal pa prevozi niso pote-
kali po naših predvideva-
njlh. Avtobusa sta v Pulf
morala Čakatl prlhod avio-
na, kl j0 imel precefšnjo
zamudo, tako, da sta se v
Umag vrnifa šele ob 10,30.
Avtobusa sta takoj nada-
IJevata vožnjo, zaradi go-
staga prometa In zastofev
v Ljubljani pa nlata uteg-
nila pritl pravočasno na
kraj odhoda.

Delavec v poslovalnicl
Ljubljana Je skušal najti
avtobuse prl Kompasu,
Vlatorju ali SAP-u, žat pa
so Imell vse zasedene. Ze-
lo nam je ia\, da so rnorali
otroct toliko časa čakati na
prevoz. Želimo ustreČi čim
večjemu številu strank,

neljublh dogodkov.
Opravičujemo sa otro-

kom za neprijetno čakanjo
in obljubljamo, da se bomo
v bodoče še bolj potrudlN,
da ne bi ponovno prišlo do
sličnih zamud.«

Zakaj stoji
dvigalo?

Ob pregledu glasila
SZDL Bežigrad »Zbor ob-
čanov- štev. 9 z dne 9. 5.
1978 se z odgovorom ure-
dništva na članek Dvigalo
pa ne dela ne morem stri~
njati, ker sem osebno pri
Upravi inšpekcijskih služb
v Ljubljani, Vilharjeva ul.,
dobila drugačno in, upam
vsaj, točno tolmačenje.

Tam so mi namreč poja-
snili, da se mora hišni svet
Mucherjeve ul. 8, verjetno
velja isti postopek za vse
hiine svete, pismeno obr-
niti na Zavod za varstvo pri
delu, da poda oceno dviga-
ta, ki bi bila po opisu polo-
žaja neznanega avtorja
omenjenega članka vseka-
kor negativna. Na podlagi
te ocene pa oddelek za ur-
banizem in gradbene zade-
ve pri skupščini občine Be~
žigrad v dokaj kratkem ro-
ku cca 14 dni, vsaj tako so
mi zagotovili, poskrbiza te-
hnični pregled dvigala.

Z navedenim sem pi-
smeno seznaniia pred-
sednika hišnega sveta, do-
slej pa nisem zasledila rea-
lizacije predloga.

Informativno naj ome-
ntm, da stanujem v enem
od 6 stanovanj najvišjega,
to je VIII. nadstropja, kjer
prebiva 13 oseb, od teh 3
Otroci, ki so premladi za sa-
mostojno uporabo dvigala;
sama sem že 5. leto bolnik
(hrbtenica) in vse pogo- •
steje le delno pokretna, do
tega najvišjega nadstropja
pa vodi 144 stopnic. Ena od
mojih sosed je bila v letu
1977 operirana, podobno
stanovalec iz VII. nad-
stropja.

Totiko v vednost, tovah-
ško vas pozdravljam.

Torej rešitev je, le kje so
r&Šitelji?

BOSILJKA BOSNIČ

PRIPIS UREDNIŠTVA:
Hvala lepa za pojasnilo,

upamo, da bo pot, kl ste jo
predlagali, uspeina. Čudl-
mo se le, zakaf smo m/ na
Upravi inšpekcijskih služb
Ljubljane dobili drugaČen
odgovor.


